
 

 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde den 27.oktober 2021 i afd. 24. 

 

Bjerne indledte mødet med orientering af Boligforeningens forretningsgange. 

 

Ad pkt. 1 – 4 

Vi besluttede at anmode om et møde med Hovedbestyrelsen vedr. afklaring af disse punkter. 

 

Ad pkt. 5 

Når der sker ændringer i Råderets katalog, husorden osv. vil vi gerne have en meddelelse i 

”Nyhedsbrevet” fra Boligforeningen, hvoraf det fremgår at ”IKKE-digitale” beboere kan hente 

disse på Boligforeningens kontor. 

 

Ad pkt. 6 

Vi ønsker møde med Christian Højholt i nærmeste fremtid 

 

Ad pkt. 7 

Da vi alle i afdelingsbestyrelsen var forhindret i deltage i det afholdte kursus for Bestyrelses 

medlemmer i oktober, vil vi arbejde for afholdelse af et kursus i det nye år. 

 

Vi diskuterede overholdelse af regler vedr. udlejningshuse. 

 

Vi ønsker ”Ryge forbuds skilte” på alle indgangsdøre i glashusene i Møllebo og Åbo. 

 

Vi vil gerne have foretaget termografi af gulve i Toftebo (flere beboere klager over, at det 

er meget fodkoldt. 

 

Referent Gunnar Pallesen 


